
 
Valtuutettu Helinä Aaltosen ym. valtuutettujen aloite Hahdenniemen saavutettavuudesta 
 
Kaupunginvaltuusto 22.04.2024 § 38  
  
 Valtuutettu Helinä Aaltonen jätti seuraavan aloitteen: 

 
Raision Hahdenniemi on tullut tunnetuksi kauniista luonnostaan, 
saunoistaan, uintimahdollisuudestaan mm. ja sen käyttö onkin viime 
aikoina oleellisesti muuttunut. Viimekesäiset festarit olivat menestys ja näin 
ollen festarit ovat ohjelmassa taas ensi kesänä ja mahdollisesti muitakin 
huomattavia tapahtumia. 
 
Kulkuyhteydet Hahdenniemeen eivät ole kuitenkaan ajan tasalla. Föli ajaa 
tosin ohitse Nesteentietä, mutta pysäkit ovat etäällä Hahdenniemen 
tienhaarasta. Tärkeää olisi saada Fölin pysäkit aivan Hahdenniemen 
tienhaaraan. 
 
Parkkipaikkojakaan Haahdenniemessä ei ole riittävästi, kun on isompia 
tapahtumia. Kaikilla ei ole autoa, eivätkä kaikki pysty ajamaan 
polkupyörälläkään. Ainoaksi mahdollisuudeksi jää käyttää taksia ja siihen 
taas ei ole kaikilla varaa. 
 
Esitän, että selvitettäisiin pikaisesti mahdollisuus saada toimivat ja sopivat 
pysäkit Hahdenniemen kävijöille jo ensi kesän festareitakin ajatellen.  
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Päätös Aloite merkittiin pöytäkirjaan ja lähetettiin kaupunginhallitukselle 

valmisteltavaksi. 
 
 
Kaupunginhallitus 06.05.2024 § 171    
480/08.01.00/2024    
  
Esittelijä Kaupunginjohtaja Eero Vainio 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus lähettää valtuustoaloitteen kaupunkikehityspalvelujen 

valmisteltavaksi. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 


